
Sundhedsudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse
Dato: 2. september 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 712
Ministeren bedes af- eller bekræfte, at der pågår overvejelser omkring en 
kommunalisering af specialsygehusenes rehabiliteringsarbejde med henblik på 
at løse situationen for disse sygehuse i form af en clearing af 
myndighedsansvaret. I bekræftende fald bedes ministeren oplyse, hvordan en 
sådan kommunalisering skulle øge borgernes mulighed for den fornødne 
rehabilitering på samme høje niveau som i dag, Endelig bedes ministeren oplyse 
om en eventuel kommunalisering af de specialiserede genoptræningsopgaver 
forudsætter lovændringer.

Spørgsmål 713
Ministeren bedes oplyse hvor mange pladser, der i dag er inden for 
specialsygehusenes rehabiliteringsarbejde og hvor mange borgere, der typisk 
ville kunne få gavn af deres tilbud, såfremt specialsygehusene løbende kunne 
indtage til genoptræning svarende til 95 pct. af deres kapacitet, samt størrelsen 
på udgift, en sådan belægning ville medføre.

Spørgsmålene er stillet efter ønske fra Karen Johanne Klint (S)
Svarene bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karen.Klint@ft.dk
og til udvalg@ft.dk

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard

formand.

Sundhedsudvalget 2008-09
SUU alm. del Spørgsmål 712
Offentligt


